
Zápis č. 4
z jednání Osadního výboru Žešov 

Datum konání: 21. 9.2020, 18.00 – 19.15 hodin v budově hasičské zbrojnice, 
klubovna SK Žešov

Přítomni:  viz Prezenční listina – celkem 11 členů OV

Omluveni:    2

Neomluveni:    0

Hosté:   7 občanů Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Dotazy, podněty, připomínky
3. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V úvodu přivítal předseda členy osadního výboru a zahájil jednání OV dle programu. 
Konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný.

Ad 2/ Projednání požadavků

 členové OV žádají o zaslání projektové dokumentace včetně rozpočtu na 
projekt: ,,Rekonstrukce komunikace a chodníku a zřízení VO" v Žešově.

 členové OV žádají o zaslání všech zhotovených, ale nerealizovaných projektů pro 
místní část Žešov, které byly v minulosti vypracovány vč. projektu pro most přes R46.
Prosíme o zaslání, případně předání nejlépe elektronicky.

 členové OV žádají o zajištění kontroly sběrné odkalovací jímky na hlavní komunikaci 
u odbočky za humny.

 členové OV žádají o kontrolu sběrného vozu na BIO odpad, podle občanů při jízdě z 
něj vytéká kondenzát z přepravovaného odpadu a znečišťuje komunikaci.  
Pravděpodobnou příčinou může být netěsnost záchytné vany ve spodní části sběrného 
prostoru, způsobená korozí.

 člen OV František Koutný byl pověřen doručením aktuálního situačního výkresu, 
týkajícího se: ,,Rekonstrukce komunikace a chodníku a zřízení VO" v Žešově. 
Všechny tři vyhotovení dokumentace doručí obyvatelům dotčené uličky do 25. 9. 2020

 členové OV žádají o oznámení termínu, kdy bude vyřízeno stavební povolení pro 
projekt: ..Rekonstrukci komunikace a chodníku a zřízení VO" v Žešově.

 pro lepší informovanost občanů, bude v budoucnu vyvěšen program schůze OV tři dny 
před samotnou schůzí OV na vývěsce OV před hasičskou zbrojnicí. 



Ad 4/ Závěr 

Předseda OV Žešov poděkoval členům OV Žešov  za jejich účast, náměty a připomínky.

V Žešově dne 21.9.2020

Zapsal: Aleš Koutný ml., člen OV Žešov

Schválil: Aleš Koutný st., předseda osadního výboru Žešov








